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Referat fra bestyrelsesmøde, afd. 77 - Enghaven 

Dato: 6. marts 2022 

Tidspunkt: Kl. 19.30 

Sted: Hos Henriette 

Indkaldte: Johannes Nielsen, Henriette Dreyer, Mads Poulsen, Tobias Jonassen 

og Nedim Spahic  

Afbud: Mads Poulsen (Tobias Jonasen supplerer med stemmeret) 

 

Dagsorden 

1. Orientering fra formanden  

2. Cykelskur 

3. Diskussion om husdyr-regel  

4. Aktiviteter i afdelingen 

5. Indkomne forslag  

6. Eventuelt 

 

Pkt 1. 

Formanden er inviteret til et formandsmøde for afdelingsformænd i Sundby-

Hvorup Boligselskab den 16. marts 2022. 

Ikke alle er med i vores FB-gruppe. Dem som ikke er med, tilbydes fremover at 

kan modtage en e-mail med referater og info med vigtige informationer. 

Træværket på vores bygning er begyndt at få algeangreb flere steder. Dette 

gælder alle etager. Formanden har henvendt sig til boligkontoret ang. dette, og 

ejendomsmestrene vil se på problemet. 

Efternote! Ejendomsmesterkontoret oplyser, at der er bestilt malere til at 

behandle oliebehandle træværket, og i samme omgang give algebekæmpelse.  

 

Pkt. 2. 

I forbindelse med afdelingsmødet i september 2021, var det blevet påpeget 

mangel på plads i cykelskuret. Boligselskabet har arbejdet videre med 

problematikken.  
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En udvidelse af nuværende cykelskur kunne ikke godkendes af kommunen, men 

har derimod givet positivt tilsagn til et skur op af væggen ud til vejen, hvor der 

bliver plads til ca. 20 cykler og et aflåst depotrum til opbevaring for bestyrelsen. 

Det bliver ikke noget, der kommer til at få indvirkning på beboernes økonomi.  

Forslaget blev enstemmigt vedtaget 

 

Pkt. 3. 

Der blev lavet en indledende diskussion ang. husdyr-regel. 

 

Pkt. 4.  

Bestyrelsen har vedtaget, at det vil blive afholdt hver fredagsarrangement hver 

fredag fra den 20. Maj – 5. August i tidsrummet fra 16 - ?? 

Forslag til indkøb af sommerspil: kroket, petanque, stigegolf, ringspil, kongespil 

og dart. Der vil også blive indkøbt et klapbord, som kan bruges f.eks. når der 

skal serveres øl/vand, kaffe/te osv.  

Der vil blive fastsat et obligatorisk symbolsk deltagergebyr. 

Der vil blive sat et opslag op i opgangen, samt annoncering i FB-gruppe og via 

mail. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

Pkt. 5. 

Daphne Ejsing (4. -3) har gjort opmærksom på algeangrebet på træværket. Dette 

er diskuteret på mødet under punkt 1. 

 


